

關於信用卡新綁定 “Apple Pay” 的通知

尊敬的客戶：

由 2024 年 4 月 25 日起, 本行將恢復銀聯信用卡新綁定 Apple Pay 服務。有關綁卡操作流程, 請參閱本行網站銀行卡欄目內“下載中心”的「工銀澳門 Apple Pay 操作指南」。

請注意, 本行 Visa 信用卡的 Apple Pay 新綁定服務仍維持暫停, 直至另行公佈, 感謝您的諒解。

如有任何查詢, 請致電本行客戶服務熱線 889 95588。

中國工商銀行(澳門)股份有限公司
2024 年 4 月 25 日

New Binding Credit Card for “Apple Pay” Mobile Payment

Dear Customer,

Starting from April 25, 2024, our bank will resume the service of binding UnionPay credit cards to Apple Pay. For the card binding process, please refer to the 「ICBC Macau Apple Pay Operation Guide」 under the "Download Center" in the bank card section of our website.

Please note that the Apple Pay new binding service for our bank's Visa credit cards remains suspended until further notice. We appreciate your understanding in this matter.

Should you have any inquiries, please contact our Customer Service Hotline at 889 95588.

Industrial and Commercial Bank of China (Macau) Limited

April 25, 2024